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Przemysław Korcz reprezentował Stowarzyszenie Gmin Uzdrowiskowych RP na Forum
Promocji Turystycznej, które odbyło się wczoraj (7.06) w stolicy.

Źródło: facebook.com/korczmojburmistrz

W forum uczestnicyli przedstawiciele branży turystycznej i lotniczej, administracji rządowej i samorządowej, a także
firm eventowych czy Polskiego Komitetu Olimpijskiego. - Prelegenci dyskutowali o bezpieczeństwie turystów
w nowej rzeczywistości, a także o tym, że turystyka to też droga do zdrowia - szczególnie w miastach-
uzdrowiskach - informuje Przemysław Wojtasik z Urzędu Miasta Ustroń. 
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